
Discurs presentació FGRC  19.01.23 

Senyores i senyors, benvinguts 

Des de la seva fundació, l’any 2021, el Consell Social de la UdG forma part del Patronat de la 
Fundació Girona Regió del Coneixement. 

En els estatuts del Consell Social s’explicita la voluntat de fomentar les relacions entre la 
Universitat i el seu entorn cultural, professional, econòmic, social i territorial. Alhora estimular 
la inversió en recerca de les empreses i la seva col·laboració en la recerca universitària.  

Aquests fonaments els recull amb escreix la nova Fundació Regió del Coneixement, en la línia 
d’impulsar iniciatives regionals de transferència del coneixement, d’innovació i de 
desenvolupament sociocultural i socioeconòmic. 

La Universitat, la UdG, com a universitat investigadora, és el nucli de coneixement de la regió, 
gironina, entesa com l’àrea que defineix la Unió Europea per estàndards en població i PIB,  i 
s’ha de veure implicada en el desenvolupament i l’execució de l’estratègia regional. 

En el cor de la UdG hi ha la docència, la investigació i la difusió del coneixement. Per aquesta 
tasca es demana solidesa, enfortir l’alumnat en la ciència, les matemàtiques, les humanitats, la 
filosofia. No podem parlar de transmetre coneixement si abans no hi ha una formació robusta i 
aquesta ha de ser la prioritat de la universitat, a més d’una bona política en recerca. Avui en 
dia, no podem parlar només de coneixement tecnològic sinó de coneixement transversal i 
pensament filosòfic. 

La nostra societat actualment és molt dispersa, plena d’informació i d’imatges. Cal redescobrir 
el que és important i necessari, cal focalitzar en les polítiques que aportin benestar, cal tenir 
un propòsit comú. Defugir  la immediatesa, la insubstancialitat,  el populisme. Parlem de 
coneixement, no d’entreteniment. Parlem de recursos públics i la nostra obligació es demanar 
la màxima eficiència. 

La Fundació que es presenta avui  te com a patrons la Universitat, la UdG i el seu Consell Social, 
la Diputació de Girona, l’Ajuntament de Girona i  la Cambra de Comerç. Aquests han de vetllar 
per tal que se segueixi la línia  fundacional, arribant a tots els racons de la regió gironina. El 
propòsit de la fundació és clar. Ara estem a l’inici, però any rere any hem de veure resultats 
tangibles i com aquesta aporta valor i raó de ser a la societat. 

 

Moltes gràcies 

Assumpció Vila 

 

 

 

 

 

 



 

 


